

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll 16/7-2023

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 16 juli-2023.pdf

Storlek: 179830 byte

Hashvärde SHA256:

88eaca84dbfda950c019d41866e53428155f34809df597e45b89af789bb69202

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**CAJSA MALMBERG HEDSTRÖM**

Signerat med BankID 2023-09-17 12:33 Ref: b5252283-96ea-46f2-9a68-9f90c51e57d4

**Alma Viola Swärdh**

Signerat med BankID 2023-09-16 18:05 Ref: 1e6ec8f2-fc48-4485-b3b1-801ce247b853

**ALICE KARJALAINEN**

Signerat med BankID 2023-09-16 17:51 Ref: cc0d40d6-1698-45e7-979c-e36757b6bbe5





# SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT

## SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN

Sammanträdesdatum: 2023-07-16 kl. 13.17- 15.49

Plats: Digitalt

Sida: 1/7

### Ledamöter

| Närvarande        | Anmärkning | Ej närvarande  | Anmärkning |
|-------------------|------------|----------------|------------|
| Alma Swärdh       | Ordf.      | Erik Petersson |            |
| Alice Karjalainen | Sekr.      | My Mattsson    |            |
| Cajsa Hedström    | Just.      | Tekla Nordin   |            |
| Edwin Lager       |            | Vera Fandrey   |            |
| Linn Bergfeldt    |            |                |            |
| Victor Samuelsson |            |                |            |
| Jonas Andersen    |            |                |            |
|                   |            |                |            |
|                   |            |                |            |
|                   |            |                |            |
|                   |            |                |            |

### Övriga deltagare:

| Namn | Funktion | Paragrafer |
|------|----------|------------|
|      |          |            |
|      |          |            |



Sammanträdesdatum: 2023-07-16 kl. 13.17- 15.49

Plats: Digitalt

Sida: 2/7

## ÖPPNANDE

### §1 Mötets öppnande

Mötesordförande Alma Swärdh öppnar mötet kl 13.17.

### §2 Val av sekreterare

Förslag:

Förslag: Alice Karjalainen

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Välja Alice Karjalainen till sekreterare.

### §3 Val av justerare

Förslag: Cajsa Hedström

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Välja Cajsa Hedström till justerare.

### §4 Godkännande av föredragningslistan

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Godkänna föredragningslistan enligt förslag.

**Att:** Justera föredragningslistan löpande

## INFORMATIONSÄRENDEN

### §5 Återkoppling av diskussions - och beslutsärenden från föregående protokoll

Personalen är informerad kring besluten som togs från förra mötet och Nattkampsbuss ska bokas när personalen är tillbaka från sin semester.

### §6 Föregående protokoll

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Bordlägga protokollet från 18/6-23 till nästa beslutande möte.



## §7 Verksamhet

### a) Genomförd

SKUL on the beach genomfördes den 1/7 på Hälleviks havsbad. 8 st deltagare var på plats varav 3 var från planeringsgruppen. Vi hade otur med väder denna dag, vilket resulterade i att det inte kom så många. Under dagen spelade vi kubb, badade, åt hamburgare och glass. Det var en trevlig dag och deltagarna var nöjda.

### b) Planerad

Familjedagen genomförs den 23/7 på Petersgården i Lund. Dagen kommer att bestå av olika aktiviteter med pirattema.

För allas SKUL(L) kommer att vara under Karlskrona Pride 12/8 13-17. Information finns på hemsidan, mejl kommer att skickas till registeransvariga och kontaktpersoner i lokalavdelningarna. Det kommer att finnas aktiviteter att göra innan vi kommer att gå med i prideparaden.

Det kommer att genomföras en förträff för ombuden och ersättare som ska åka på RÅM i Jönköping. Det kommer att tas upp praktisk information och det finns läge att ställa frågor inför resan. Det kommer också finnas tid under förträffen att diskutera om handlingarna.

## §8 Ekonomi

Inget nytt behöver informeras om ekonomin. Vi kommer att ta ett beslut senare under mötet om en ekonomisk fråga angående Skåne bidraget. Fråga om kvartalsrapport lyfts fram och AU kommer att återkomma om vi kan få tillgång till en.

## §9 Områdena

### a) Ledning/AU

AU har haft två möten. Alice har varit på biskopens 60-årsfirande. AU har diskuterat om körersättningen som behandlas utifrån vår resepolicy, hur den ska användas och att den som behöver körersättning ska kontakta AU i god tid.

### b) Kommunikation

Har arbetat med vad som ska läggas ut på våra sociala medier. Information om familjedagen har kommit ut på våra sociala medier. Uppmanar styrelsen att lägga ut saker från lokalavdelningarna på våra sociala medier under sommaren.

**Sammanträdesdatum:** 2023-07-16 kl. 13.17- 15.49

**Plats:** Digitalt

Sida: 4/7

### c) Identitet

De har haft möte där de har arbetat med att revidera våra policydokument och har även börjat arbeta med våra måldokument. Under mötet idag ska två diskussionspunkter diskuteras för att hjälpa identitetsutskottet med detta arbete genom att få inblick i vad resten av styrelsen tycker och tänker. De har planerat För allas skull som genomförs den 12/8 i Karlskrona. Ett preliminärt datum för tacka ideella fest är satt. Tacka ideella fest är för dem som är ideella under året på olika sätt i vår organisation. Det preliminära datumet är den 27/1-2024.

### d) Arrangemang

Har planerat inför familjedagen och börjat kolla inför höstens arrangemang med datum och plats.

## §10 Rapporter

### a) Externa samarbeten

Inga rapporter.

### b) Externa arrangemang, som vi har deltagit i

Inga.

### c) Externa arrangemang, som vi planerar att delta i

RÅM 3-6/8 i Jönköping, vi i Lunds distrikt har fyllt alla 14 ombudsplatser.

### d) Personal

Personalen har semester, kommer tillbaka från semestern när det är dags för RÅM.

### e) Andra organ

DÅM är bokad på Jämshögs folkhögskola.

### f) Information från förbundet

Amanda Laine som är vår kontaktperson från förbundsstyrelsen hälsar gott till distriktsstyrelsen. Hon kunde tyvärr inte medverka på detta möte.

### g) Lokalavdelningar

Inget nytt att informera.

### h) Övrigt

Planeringsgruppen för Taize resan har kommit fram med ett preliminärt datum för resan som är den 24/6 -2/7 -2024. De väntar svar från Taize om vår anmälan att vara där. Bussbolag har kontaktas för att få offerter kring resan ner och tillbaka. Det finns olika förslag på bussbolag som skiljer lite i priset. De meddelar redan nu att det kan finnas en risk att resan går lite över budgeten, men de arbetar för att förhindra detta. Planeringsgruppen tycker att resan ska vara inriktad till dem som är i målgruppen 15-30 år. Taize har informerat att om man är under 17 år måste man gå med en vuxen i Taize som är ansvarig.

## §11 Övrig information

I valberedningen har Noelia Svärd avgått från sitt uppdrag som vice sammankallande.

## DISKUSSIONSÄRENDEN

### §12 Policydokument angående gåvopolicy

Se ärendebeskrivning i beredande dokument DS-möte 16/7-2023 Policydokument angående gåvopolicy(bilaga 2)

Jonas Andersen läser upp det nuvarande policydokumentet angående gåvopolicy för alla i distriktsstyrelsen.

I nuläget är det ideella på DÅM och distriktsstyrelsen som får gåvor utöver tackfest. Tackfesten är för alla som under året har hjälpt till på SKULs arrangemang som funktionärer eller att ha suttit i planeringsgrupp. Det har inte varit så många ideella som har dykt upp på tackfesten.

Distriktsstyrelsen tycker att alla som har varit ideella under året ska få en liten symbolisk gåva för sitt arbete. Om ideella ska få en enskild gåva, hur ska detta organiseras? Ska det skickas via post eller ska det fixas på något annat sätt? Kanske lämnas över i samband när ideella har hjälpt till? Kanske ska ideella få speciell merch som bara ideella får för att känna sig uppskattade?

Eller ska vi fortsätta med att uppmärksamma våra ideella med ett arrangemang bara för dem? Distriktsstyrelsen tycker att det är roligare att träffa personer och göra något ihop än att få en enskild gåva. Hur ska vi i så fall få fler att vilja komma på detta? Ska vi ändra på konceptet kring tackfesten? Kanske fråga våra ideella vad de har för förslag kring detta?

Något som lyfts fram är om ideella kanske kan få speciell merch som bara ideella får för att känna sig uppskattade.

Under diskussionen tas det också upp att det kanske finns andra tillfällen att ge gåvor till personer utöver ideella på våra arrangemang som behöver skrivas in i vår gåvopolicy? Kanske kondoleanser till personer som är sjuka eller har gått bort som har hjälpt till i vår organisation?

De flesta i distriktsstyrelsen tycker att ett arrangemang för ideella är roligare än en enskild gåva men att det är viktigt att på något sätt uppmärksamma våra ideella att de känner sig uppskattade. Identitet tar vidare dessa diskussioner i deras arbete att revidera detta

**Sammanträdesdatum:** 2023-07-16 kl. 13.17- 15.49

**Plats:** Digitalt

Sida: 6/7

policydokument. Dokumentet kommer distriktsstyrelsen att kunna ta del av längre fram när identitet har skrivit fram ett nytt förslag.

### §13 Verksamhetsinriktning

Se ärendebeskrivning i beredande dokument DS-möte 16/7-2023 Verksamhetsinriktning (bilaga 3)

Distriktsstyrelsen tycker att identitetsutskottets förslag på verksamhetsinriktning växande och gemenskap är jättebra. Under diskussionen lyfts det fram att växande är bra som verksamhetsinriktning, eftersom det syftar till organisationens syftesparagraf att växa i tro och ansvar. Växande kan också handla om att organisationen ska växa genom fler medlemmar och lokalavdelningar så att organisationen blir större.

Distriktsstyrelsen diskuterar även om ordet gemenskap. Under diskussionen lyftes det fram att gemenskap är ett bra ord för verksamhetsinriktningen, eftersom det är viktigt med gemenskapen i vår organisation. Gemenskapen gör att man stannar kvar i organisationen och att det är viktigt att satsa på dem som vi har som medlemmar just nu att de vill vara delaktiga i denna gemenskap som organisation. Distriktsstyrelsen tycker att gemenskapen börjar i våra lokalavdelningar som sprids till distriktet, alltså kan gemenskapen vara grunden för att sedan övergå till växande.

De flesta i distriktsstyrelsen tycker att gemenskap ska vara ordet för verksamhetsinriktningen här framöver. Identitet tar med det som har kommit upp i diskussionen till sitt arbete kring verksamhetsinriktningen.

## BESLUTSÄRENDEN

### §14 Söka Skånebidrag

Se ärendebeskrivning i beredande dokument DS-möte 16/7-23 Söka Skånebidrag (bilaga 4)

Efter diskussion kommer distriktsstyrelsen fram till att vi ska söka Skånebidrag för år 2024 eftersom att det har under senaste året blivit dyrare att boka logi och mat till våra arrangemang vilket påverkar våra framtida budgetar. Distriktsstyrelsen tänker också att även om vi inte får skånebidraget så visar vi Region Skåne att vi fortfarande är intresserade att söka bidrag från dem.

**DS** tar följande

#### **BESLUT**

**Att:** ansöka om region Skånes verksamhetsbidrag för år 2024.



## SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN

**Sammanträdesdatum:** 2023-07-16 kl. 13.17- 15.49

**Plats:** Digitalt

Sida: 7/7

### AVSLUTANDE

§15 Nästa möte

25-27/8, plats meddelas senare.

§16 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§17 Mötets avslutande

Mötesordförande Alma Swärdh avslutar mötet kl 15.49.

### BILAGOR

Bilaga 1 - Föredragningslistan

Bilaga 2 - Beredande dokument DS-möte 16/7-23, Policydokument angående gåvopolicy

Bilaga 3 - Beredande dokument DS-möte 16/7-23, Verksamhetsinriktning

Bilaga 4 - Beredande dokument DS-möte 16/7-23, Söka skånebidraget